

STAINLESS STEEL SCRAPER HIGH POSITION ELEVATOR 不锈钢高位刮板提升机

适用范围

本设备承接清洗干净的水果蔬菜到下一道破碎工序，适用于新鲜番茄、胡萝卜、苹果、榨菜、洋葱、辣椒以及其他根块状果蔬菜的提升。

技术说明

- ◆采用国外先进技术及工艺制造，是中国国内第一家采用提升刮板和平链板与链条无螺丝连接结构的厂家，有效防止螺丝脱落对后段设备造成不必要的损坏。
- ◆提升输送物料平稳可靠，刮板采用不锈钢制造使用寿命长。
- ◆设有接油盘及落地导油管，保证食品物料的清洁卫生。
- ◆电机设有不锈钢防护罩防雨淋和水冲。
- ◆整体机架采用优质不锈钢制造，坚固耐用、外观美观合理。



Application scope

The machine is mainly used for the lifting of clean fruit and vegetable then go to next procedure crushing. including tomato, carrot, apple, preserved vegetables, onion, chili and other fruit and vegetables.

Technical explanation

- ◆ Adopting foreign advanced technology and craft, Shanghai Jiadi is the first factory in domestic who uses the structures of no screw between lifting scraper and flat chain board and chain.
- ◆ This structure can avoid the off of the screw which can damage the later device.
- ◆ With the chain tightening and expanding device to adjust the chain.
- ◆ Motor with stainless steel shield to prevent rain and water.
- ◆ The machine is made of stainless steel and with perfect surface and structure.



技术参数 Technical Parameter

型号Model	JD-TS-5	JD-TS-10	JD-TS-15	JD-TS-20	JD-TS-30	JD-TS-40
提升量Capacity(kg)	5000	10000	15000	20000	30000	40000
功率Power (kw)	1.5	2.2	3	3	4	4
外形尺寸Dimension(mm)	3500×800 ×700×3800	4500×1180 ×700×4800	5500×1280 ×800×4800	6000×1380 ×800×4800	7000×1480 ×900×4800	8000×1580 ×900×4800
材质Material	304/316/443	304/316/443	304/316/443	5304/316/443	304/316/443	304/316/443

备注：安装尺寸--(根据客户处理量大小灵活调节) 该技术解释权归上海嘉迪机械有限公司所有
Notes: Dimension (adjust according to the required capacity of the customer). Shanghai Jiadi Machinery Co., Ltd reserves the right of final technology explanations.

MULTIFUNCTION CRUSHER 多功能破碎机

适用范围

本设备适用于番茄、洋葱、辣椒、草莓、黑莓、胡萝卜等物料的破碎。

技术说明

- ◆本设备采用锤片式破碎，不伤种籽，保证物料色泽和风味。
- ◆防物料飞溅闭式的漏斗设计，使物料破碎充分，物料不飞溅，卫生可靠。
- ◆下配接料槽，优质SUS304不锈钢制作，并安装全自动在线液位连锁控制器，对前处理设备的处理量起到保护和平衡作用。
- ◆设备运行稳定，人员操作简单方便。整体机架采用优质不锈钢制造，坚固耐用、外观美观合理。

Application scope

The crusher is used for the crushing of tomato, onion, chili, strawberry, blackberry and carrot etc.

Technical explanation

- ◆The structure is hammer slice type so the crusher can not damage the seed and guarantee the color and flavor.
- ◆Closed form hopper type designing to avoid the splashing of the material which can make the material crush adequately.
- ◆The receiving tank is made of stainless steel. It also be installed full-auto liquid level controller to protect and balance the pretreatment equipments.
- ◆The machine runs stability and easy to operate. The material is stainless steel and with perfect surface, firm and durable.



技术参数 Technical Parameter

型号Model	JD-PS-5	JD-PS-10	JD-PS-15	JD-PS-20	JD-PS-30	JD-PS-40
产量Capacity(kg)	5000	10000	15000	20000	30000	40000
功率Power (kw)	4	5.5	7.5	11	15	18.5
外形尺寸Dimension(mm)	1500×830 ×1840	1500×850 ×1840	1600×850 ×2450	1700×900 ×2950	1800×900 ×2950	1900×950 ×2950
材质Material	304/Q235	304/Q235	304/Q235	304/Q235	304/Q235	304/Q235

备注：安装尺寸--(根据客户处理量大小灵活调节) 该技术解释权归上海嘉迪机械有限公司所有
Notes: Dimension (adjust according to the required capacity of the customer). Shanghai Jiadi Machinery Co., Ltd reserves the right of final technology explanations.